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Tisztelt Elnök Úr !

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .

évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„Újabb gazdákat hagy cserben a Kormány? Ezúttal ismét az almatermel ők kerültek
nehéz helyzetbe.”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A nyár végén megkezd ődött az ipar alma felvásárlása, azonban a felvásárlási ár annyir a
alacsony, hogy sokszor az el őállítási költséget sem fedezi . Szabolcs-Szatmár-Bereg megyében
már a gazdák egy jelentős része tervezi, hogy nemes egyszerűséggel kivágja a fákat és má s
mezőgazdasági tevékenységbe fog . Az ipari alma jelenlegi felvásárlási ára nettó 17-18 forint
kilogrammonként . Ami azt jelenti, hogy minden költség levonása után, körülbelül 1-2 forint
haszon az, ami talán haszonként realizálható a termelőknél. Idén 550 ezer tonna termésre
számítanak az alma terméktanácsnál, aminek döntő többség megy ipari felhasználásra. Ez a
tény, valamint az, hogy az unió piacairól érkező külföldi dömping árú termékek csak mos t
fognak újra megjelenni, arra enged következtetni, hogy jelenlegi felvásárlási ár még lejjebb
zuhanhat .

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy milyen stratégiai lépéseket
terveznek megvalósítani az almatermel ők megsegítésére? Hogyan kívánják végr e
megvédeni a magyar piacokat a külföldi, dömping árú, sokszor áfacsalt termékekt ő l?

Várom érdemi válaszát !

Magyar Zoltán
országgyű lési képvisel ő
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